

Title (en)
SHORT SKI.

Title (de)
KURZSKI.

Title (fr)
SKI COURT.

Publication
EP 0533791 A1 19930331 (DE)

Application
EP 91911461 A 19910607

Priority

- DE 9006585 U 19900611
- DE 9010388 U 19900710
- EP 9101059 W 19910607

Abstract (en)

[origin: WO9119549A1] The short-ski-like sports article described has board-like rear (10), centre (11) and front (12) sections, the front section being curbed upwards. Fitted on the upper surface of the centre section (11) is a device (binding) designed to hold the shoe of the user. The underside of the rear, centre and front sections has a running surface made of plastic or a similar material. The article is characterized in that: (i) the side edges (15, 16) of the centre section (11) are waisted, (ii) the maximum horizontal-projection length (L), i.e. the maximum length of the plan view, is between about 63 cm and about 80 cm, particularly between about 70 cm and about 75 cm, (iii) the ratio of the minimum width (B) to the maximum length (L) is between about 0.12 and about 0.23, in particular between about 0.13 and about 0.16.

Abstract (fr)

Article de sport du type ski court présentant une portion en forme générale de planche arrière (10), médiane (11) et avant (12), cette dernière étant recourbée vers le haut à la manière d'une pale, un dispositif étant prévu pour la fixation de la chaussure de l'utilisateur, à la partie supérieure de la portion médiane (11), et un revêtement de glissement (14) en matière plastique ou analogue étant ménagé à la partie inférieure aussi bien de la portion arrière que de la portion médiane et avant, caractérisé en ce que: (i) la limitation latérale (15, 16) de la portion moyenne (11) est profilée de façon cintrée, (ii) la longueur en projection maximale (L), c'est-à-dire la longueur maximale en vue de dessus est comprise entre environ 63 cm et environ 80 cm, en particulier, entre environ 70 cm et environ 75 cm, et, (iii) le rapport entre la largeur minimale (B) et la longueur maximale (L) est compris entre environ 0,12 et environ 0,23, en particulier entre environ 0,13 et environ 0,16.

IPC 1-7

A63C 5/00; A63C 5/052

IPC 8 full level

A63C 5/00 (2006.01); **A63C 5/025** (2006.01); **A63C 5/04** (2006.01); **A63C 5/052** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 5/003 (2013.01); **A63C 5/006** (2013.01); **A63C 5/0411** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9119549A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

WO 9119549 A1 19911226; AT 394659 B 19920525; AT A152190 A 19911115; AT E111370 T1 19940915; DE 59102962 D1 19941020;
DE 9010388 U1 19901031; EP 0533791 A1 19930331; EP 0533791 B1 19940914; JP H05507863 A 19931111

DOCDB simple family (application)

EP 9101059 W 19910607; AT 152190 A 19900718; AT 91911461 T 19910607; DE 59102962 T 19910607; DE 9010388 U 19900710;
EP 91911461 A 19910607; JP 51004891 A 19910607